
Zápis ze zasedání Kolejní Rady koleje 17 listopadu ze dne 24.4.2007 
 
 
Přítomni: 
 
Kolejní rada: Jan Šimek, Alexander Kutka, Michal Švagerka, Ľuboš Píš, Kateřina Helisová 
Hosté:  Štefan Čudai 
 
 
Program: 
 
1. Návrh hostí 
2. Návody na užívání praček 
3. Změna umístění dvoj-praček 
4. Kryty na odtokový žlab 
5. Stolní fotbálek 
6. Informace z GPKR 
 
 
Jednání: 
 

1) KR dostala z řad studentů opětovný návrh zřídit na koleji posilovnu. Návrh byl s 
hostem projednán, ale nakonec zamítnut. Důvodem zamítnutí je současný nedostatek 
vyhovujících prostor. KR slíbila, že se bude touto otázkou opět zabývat, až obdrží 
potřebné dokumenty ohledně plánované rekonstrukce vrátnice B, díky níž by mohly 
nové prostory vzniknout. 

 
2) Jelikož se na koleji již několikrát vyskytla porucha pračky v důsledku jejího špatného 

používání, objeví se v brzké době na webové stránce KR 
(http://www.kolej.mff.cuni.cz/~kr) návod na užívání kolejních praček. KR žádá 
studenty o striktní dodržování tohoto návodu. 

 
3) Došlo ke změně umístění dvoj-praček. Místo plánovaného umístění jedné dvoj-pračky 

do prvního patra každé budovy bude dvoj-pračka v budově A umístěna ve druhém 
patře. Důvodem je vyhrazení ubytování v prvním patře budovy A pro lektory a 
zahraniční hosty UK. Dvoj-pračky tedy budou zřízeny ve druhém patře budovy A a v 
prvním patře budovy B.  

 
4) V uplynulých dnech došlo k odcizení několika kovových krytů zakrývajících 

odtokový žlab kolem volejbalových a basketbalových hřišť v areálu koleje. Na podnět 
KR se - vzhledem k nebezpečí úrazu – vedení koleje zabývá možnou náhradou těchto 
krytů. 

 
5) V současné době probíhá jednání s majitelem stolního fotbálku o možném umístění 

fotbálku do areálu koleje. Fotbálek by měl být pravděpodobně umístěn do prostor 
současné kuřárny a zprovozněn na podzim t.r. 

 
 
 

Zapsala: Kateřina Helisová 


